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Vragen van het lid Veldman (VVD) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over het bericht dat 900 gemeentelijke verordeningen niet 
rechtsgeldig zijn (ingezonden 16 december 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht «900 gemeentelijke verordeningen 
niet rechtsgeldig»?1 

Vraag 2
Bent u het er mee eens dat het aantal gemeenten (163) dat een of meer 
belastingverordeningen niet, of op een foutieve wijze gepubliceerd heeft, 
bijzonder hoog ligt? 

Vraag 3
Kunt u aangeven in wiens opdracht het onderzoeks- en adviesbureau 
Daadkracht dit onderzoek gedaan heeft bij gemeenten? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoe de controle of gemeenten voldoen aan de eisen van het 
publiceren van belastingverordeningen is ingericht? Kunt u aangeven 
waarom dit op deze grote schaal niet gefunctioneerd heeft? 

Vraag 5
Kunt u aangeven hoeveel gemeenten hun verordeningen in het geheel niet 
elektronisch hebben gepubliceerd? 

Vraag 6
Kunt u aangeven waarom deze gemeenten hun verordeningen in het geheel 
niet elektronisch hebben gepubliceerd? 

Vraag 7
Bent u het er mee eens dat het onwenselijk is dat er een groot aantal 
verordeningen nu niet rechtsgeldig is? 

1 http://www.binnenlandsbestuur.nl/digitaal/nieuws/900-gemeentelijke-verordeningen-niet-
rechtsgeldig.9504163.lynkx
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Vraag 8
Kunt u aangeven hoe u zich gaat inspannen om alle gemeenten aan de eisen 
omtrent het elektronisch publiceren van gemeentelijke verordeningen te laten 
voldoen?
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